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Van de voorzitter 
 
Niemand kan er omheen: de 
enorme toestroom van 
vluchtelingen uit Syrië. 
Het opvangen in de regio lukt niet 
meer: in Libanon is 1/3 van de totale 
bevolking nu vluchteling. Als we 
aantal zouden vertalen naar ons 

land, zou dit voor Nederland 
betekenen dat we hier meer dan 5 
miljoen mensen zouden moeten 
opvangen. En dan is Nederland vele 
malen rijker dan Libanon. Ook in 
Turkije zitten nu 2 miljoen 
vluchtelingen in 
vluchtelingenkampen waar 
nauwelijks voorzieningen zijn en de 
kinderen al jaren niet naar school 
gaan. 
 
Natuurlijk moeten we begrip 
hebben voor de gevoelens voor 
mensen die moeite hebben met de 
toestroom van vluchtelingen, 
bijvoorbeeld omdat men langer 
moet wachten op een sociale 
huurwoning. Gelukkig gaat dit 
gedeeltelijk opgelost worden door 
het bouwen van container- en 
prefabwoningen. Maar iedereen die 
de beelden ziet vanuit Syrië, begrijpt 
dat er niet meer te leven is in het 
aan puin geschoten land waar 
rebellengroepen, het Syrische leger 
en IS elkaar bestrijden en de 
bevolking angst aanjagen en 
vermoorden. 
 
Solidariteit voor deze vluchtelingen 
lijkt mij dan ook een 
vanzelfsprekende zaak. Gelukkig 
heeft ook Veenendaal noodopvang 
voor vluchtelingen aangeboden en 
gerealiseerd. 
 
Ali Groebe, voorzitter 

 

 
 

Discussie met Lutz 

Jacobi in Veenendaal 
 
Op 3 september heeft het bestuur 
een discussieavond georganiseerd 
over de Linksom beweging binnen 
de Partij van de Arbeid. Pierre en 
Rosemary Polderman, leden uit 
onze afdeling maken deel uit van 
deze beweging. 

 

 
Lutz Jacobi, Tweede Kamerlid voor 
de PvdA heeft haar naam onder het 
manifest van Linksom gezet. Lutz 
kwam naar Veenendaal om o.a. te 
vertellen dat wat haar betreft de 

http://www.pvda.nl/
mailto:aligroebe@hetnet.nl
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fractie in Den Haag zich wel wat 
meer mag profileren t.o.v. de VVD. 
 
Eigenlijk is de Linksom beweging van 
mening dat de PvdA de 
samenwerking met de VVD zou 
moeten stoppen. Naar hun mening 
is de PvdA onvoldoende herkenbaar 
naar buiten toe. 
 
Er was een goede en levendige 
discussie. 
Ali Groebe 
 

 
 
 

Bijeenkomst voor nieuwe 
leden 
 
Ook dit jaar hebben zich weer een 
aantal nieuwe leden aangemeld. Op 
3 november willen we als bestuur 
en fractie een informatieavond 
organiseren voor deze nieuwe 
leden. We zullen de nieuwe leden 
vragen op welk terrein ze actief 
willen worden en we zullen ze 
wegwijs maken in de afdeling en op 
het gemeentehuis. 
Datum: 3 november 2015 
Plaats: Zalen Centrum Aller Erf. 
Ronde Erf (Dragonder noord) 
20:00-21:30 uur 
 
Ali Groebe 

 

 
 

 
 

Kijktip 
 

Kijktip: “De strijd” 
Vanaf vrijdag 9 oktober zendt de 
VARA een tiendelige serie uit over 
de ontwikkeling van de 
sociaaldemocratie vanaf het einde 
van de 19e eeuw. 

Iedere vrijdag om 21.05 uur, 
gepresenteerd door Gerdi Verbeet 
en Erik Dijkstra. 
 
 

 

 

 
 

Het vergaderseizoen is 
weer begonnen 

 
Na een welverdiende en fijne 
zomervakantie is het raadswerk 
weer begonnen. In de eerste 
vergadering na de zomer besprak de 
raad het initiatiefvoorstel van de 
PvdA om het mogelijk te maken dat 
supermarkten op zondag open 
mochten zijn. 
 
Al bij het indienen van dit voorstel 
was het ons duidelijk dat de SP de 
doorslag zou kunnen geven. Daarom 
hebben wij een gesprek gehad de SP 
gehad om na te gaan of we vóór de 
behandeling in de raad tegemoet 
zouden kunnen komen aan hun 
bezwaren. Dat is niet gelukt, omdat 
de SP op de van haar bekende wijze 
een onderzoek heeft gedaan naar 
het draagvlak voor de openstelling 
van supermarkten op zondag. Het 
resultaat is u waarschijnlijk bekend. 
Zelf hadden we uitgevonden dat de 
animo onder supermarkteigenaren 
om op zondag open te mogen gaan 
redelijk groot was. Jammer genoeg 
is het voorstel in de raad verworpen 

met 15 stemmen voor en 17 tegen. 
Een raadslid van ProVeenendaal was 
afwezig terwijl de SP verdeeld 
stemde. 
 

 
 
Een meerderheid van de raad heeft 
tegen gestemd, het is niet anders. 
Dit betreurt onze fractie, maar de 
meerderheid heeft gesproken en 
dat moeten we respecteren. Wel is 
het jammer voor het imago van 
Veenendaal. Daarnaast zien de 
supermarkten, die op zondag wél 
open wilden gaan, hun omzet 
verdwijnen richting Amerongen, Ede 
en Wageningen. Aan de fractie van 
PvdA heeft het echter niet gelegen. 
 
Een kwestie van geheel andere orde 
heeft ook een rol gespeeld de 
afgelopen weken. Veenendaal heeft 
noodopvang verleend aan 
vluchtelingen. Onze fractie steunde 
dit van harte. Wij hadden een motie 
klaar liggen om het college op te 
dragen naar mogelijkheden te kijken 
om noodopvang van vluchtelingen 
te realiseren. We werden echter, 
nog voordat onze motie kon worden 
ingediend, ingehaald door de 
actualiteit, wat in dit geval geen 
punt was. De fractie is trots op de 
burgemeester die zijn 
verantwoordelijkheid heeft 
genomen door deze noodopvang 
aan te bieden. 

http://www.pvda.nl/
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Op een goede en rustige wijze heeft 
hij ongeruste inwoners tijdens de 
ingelaste informatieavond antwoord 
gegeven op hun vragen en het lukte 
hem op deze manier enige 
ongerustheid proberen weg te 
nemen. 
 
Ik ben blij dat deze noodopvang van 
120 uur vlekkeloos is verlopen, ook 
mede dankzij de inzet van heel veel 
vrijwilligers. Hartverwarmend was 
ook de hulp die ruim 3000 (!) 
Veenendalers in één of andere vorm 
hebben aangeboden. Veenendaal 
heeft hiermee toch weer iets 
positiefs aan het imago kunnen 
doen. 
 
Albert Doelwijt, fractievoorzitter 
 

 

 
 

Politieke ledenraad  

 
Op 19 september zijn Pierre en 
Rosemary Polderman naar de 
politieke ledenraad geweest. Daar 
worden vaak interessante 
onderwerpen besproken, ook deze 
keer.  
 

 
 
Ditmaal hebben Jeroen Dijsselbloem 
en Diederik Samsom een verhaal 
gehouden o.a. over de begroting 
2016. Er zijn een aantal moties 
ingediend en ook aangenomen. De 
motie van Linksom: “Meer werk, 
minder armoede en ongelijkheid” 
werd, ondanks de waardering voor 
de inhoud, verworpen. Verder 

waren er deelsessies over 
basisinkomen, zeggenschap en zorg, 
Goed Werk en de Sociaal 
democratische standaard in de zorg. 
Spekman steunde in zijn 
slottoespraak het vluchte-
lingenbeleid.  
 

 
 
Graag willen we als bestuur de 
leden gelegenheid geven om mee te 
praten over de onderwerpen die in 
de Politieke ledenraad aan de orde 
komen, maar het is wel lastig om 
voor iedere ledenraad de leden bij 
elkaar te roepen. Daarom stellen we 
voor om de leden die dat willen, in 
de gelegenheid te stellen hierover in 
een groepje te discussiëren. Voor 
Pierre en Rosemary is het ook 
prettiger om met een wat groter 
mandaat op pad te gaan. 
 

 
 
Heb je belangstelling om de 
politieke ledenraad voor te bereiden 
in een kleine groep? Meld je aan bij 
het bestuur: veenendaal@pvda.nl  
 

 

 
 

 
 

Werkbezoek Tweede 

Kamer 
 
Wie gaat er mee naar de Tweede 
Kamer? 
Tijdens haar bezoek aan onze 
afdeling nodigde Lutz Jacobi, 
Tweede Kamerlid voor de PvdA, ons 
uit om een bezoek te brengen aan 
de Tweede kamer. Voordat we een 
datum gaan afspreken, willen we 
eerst weten of daar belangstelling 
voor is. 
 
Vindt u het leuk om een keer in Den 
Haag te gaan kijken bij de Tweede 
Kamer, mail dit dan naar: 
aligroebe@gmail.com  
 
 

 
 
 

 
 

http://www.pvda.nl/
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